
 
Zápis z kolegia d ěkana FŽP ze dne 16.10. 2012 
 
Přítomni: PhDr. Benda, Mgr. Bogan, doc. Janoš, doc. Loučka, Mgr. Marková, Ing. Neruda, Ing. 

Novák, Ing. Popelka, Ing. Richter, Mgr. Vojtíšek, Prof. Vráblíková 
 
Omluveni:  --- 
  
Bod č. 1. – Informace z rektorátu   
 
- Čerpání rozpo čtu UJEP 1–/2012   
Ing. Uhman seznámil se stavem čerpání rozpočtu UJEP za období 1-8/2012 -  je v plánovaném 
intervalu. 
 
- Ceny rektora 2012                                        
- Prof. Jílková informovala, že došlo k  sjednocení statutů Cen rektora v  jeden a upozornila na novinky, 
které Statut Cen rektora přináší. Nový Statut Cen rektora upravující způsob předávání a výběr osob 
navržených pro ocenění bude vystaven na www UJEP. Termín podávání návrhů za rok 2012 - T.: 
31/10/2012 
- Doc. Radvanovský doplnil informaci, že schválením nového Statutu Cen rektora se nijak nemění 
Směrnice rektora č. 3/2012 o podpoře sportovní reprezentace na UJEP v  Ústí n. L. (konkrétně čl. 8). 
 
- Kampus UJEP     
- Ing. Uhman – jsou dokončovány kolaudace MFC a knihovny, postupně se začíná se stěhováním.  
 
- Různé 
- Prof. Wokoun seznámil děkany a ředitele se Směrnicí rektora č. 7/2012 k mezinárodní mobilitě 
studentů UJEP, Příkazem rektora č. 7/2012 Úhrady za mimořádné a nadstandardní úkony spojené se 
studiem, Příkazem rektora č. 9/2012 ke Směrnici rektora č. 7/2012 k mezinárodní mobilitě studentů 
UJEP a Příkazem rektora č.10/2012 k provedení inventarizací dlouhodobého majetku, hospodářských 
prostředků, pohledávek a závazků UJEP v roce 2012. 
- Dr. Chvátalová informovala, že i na konci letošního roku budou primátor města Ústí nad Labem, 
starostové městských obvodů, města Trmice, statutárního města Teplice, ředitel krajské pobočky VZP 
a Hospodářské a sociální rady Ústecka udělovat studentům UJEP jednorázová stipendia. Požádala 
o odevzdání návrh ů na stipendisty do 26. 10. 2012 (návrhy zasílají pr oděkani pro  studium 
elektronicky na alena.chvatalova@ujep.cz) . Předávání stipendií proběhne současně s  předáváním 
Cen rektora UJEP v  prosinci 2012.  
- Doc. Švec předložil přítomným dokumenty k řízení a organizaci Vědecké knihovny - návrh akviziční 
směrnice a návrh knihovního řádu.   
- Doc. Radvanovský informoval o rušení plánovaných výjezdů studentů. Zatímco se procento 
zrušených mobilit se v  minulých letech pohybovalo mezi 10 až 15%, v  ZS 2012/13 se zvýšilo 
u studijních pobytů na 26,8%, u pracovních stáží dokonce na 58,6%. Na fakultách bude nutno 
urychleně analyzovat konkrétní příčiny poklesu zájmu o již avizovanou mobilitu, aby mohly být 
eliminovány případné dopady na budoucí rozpočty UJEP. 
- Doc. Radvanovský seznámil s nabídkou Ministerstva průmyslu a obchodu ČR uspořádat pro studenty, 
doktorandy, výzkumné pracovníky a pedagogy prezentaci nového Seed fondu 13. 11. 2012.  
- Doc. Radvanovský se dotázal na způsob uspořádání letošního Dne kariéry. Děkani FVTM a PřF 
sdělili, že počítají se společným   uspořádáním, které se osvědčilo v  loňském roce. Pravděpodobný 
termín konání 20. 11. 2012. 
     
Bod č. 2. Studijní obory  
• Návrhy rozšíření akreditace n-Mgr. oborů OH a RK byly v AK 17-19/9/2012 schváleny – viz zápis 

z AK na stránkách MŠMT. 
• Písemné rozhodnutí dosud fakulta neobdržela. 
  
Bod č. 3 Přijímací řízení do akademického roku 2013/2014  
• Je připraven text s podmínkami přijímacího řízení na následující akademický rok. Po dokončení 

bude předán AS FŽP ke schválení. 
 
Bod č. 4 Úvazky, rozvrhy a personální zajišt ění výuky v ZS, financování kateder 
• Rozvrh - drobné úpravy jsou dokončeny.  



 
• PVP – počty studentů ve skupinách – oznámit stav proděkanovi!    
 
Různé:  
Děkan  
- Účast na výuce po zavedení prezence na přednáškách se zvýšila. 
- Sklárna Světlá n.Sáz. – využití kalů s obsahem Pb – návštěva proběhla ve středu 10/10/2012 za 

účasti doc. Janoše a ing. Šulce.  
- Imatrikulace v termínu 11/10 14:00 h. v aule FŽP proběhla, doprava z Mostu a ozvučení bylo bez 

potíží. Děkan poděkoval doc. Janošovi za zastoupení. Aula FŽP imatrikulacím vyhovuje, příští rok 
lze zopakovat.  

- Zasedání AS FŽP proběhlo 3/10/2012 od 15:00 h. – bylo projednáno využití prostor knihovny. 
Zároveň byly doručeny další návrhy (Mgr. Holec, Ing. Pokorný).   

- V pátek 12/10/2012 v 9:00 hod. byl oficiálně předán certifikát ISO 14001 zástupcem firmy CQS za 
účasti vedení fakulty. Pozvaný zástupce vedení UJEP se omluvil. 

- Proběhla kontrola projektu TAČR – ALFA - Purifikace plynu – bez zásadních připomínek. 
 
PhDr. Benda 
- Jednání AS FŽP bude 7. nebo 14. 11. 2012. 

 
Ing. Novák 
- Bez připomínek.  
 

Doc. Janoš  
- Zpravodaj o programech – OP ŽP, revitalizace krajiny aj. k Využití norských fondů zemí - informace 

jsou u doc. Janoše a Mgr. Kohlové.  
- 2. monitorovací zpráva k projektu ENVIMOD je dokončena, předána v termínu. Čerpání nákladů dle 

plánu (mzdy, vybavení laboratoří, provozní prostředky, exkurze aj.) 
- Firma Mikrochem – možnost pronajmutí místnosti na přípravu vzorků + možnosti další spolupráce – 

připravuje se projednání.  
- Ediční směrnice je rozpracována. V termínu do 31/10/2012 předat návrhy do plánu edice na 

r. 2013! 
- DEKONTA a.s. – zahájena další spolupráce (analýzy, spoluúčast studentů). 
 

Ing. Popelka  
- Stěhování knihoven – připravit opravu STATUTU FŽP – schválení změn v AS v 1/2013. 
- Seminář 13/11/2012 k evropským projektům – bude doručena pozvánka. 
- Doc. Hrubá – sankce za nedodržení termínů u veřejných zakázek – stanovení odpovědnosti   
- Evropské fondy – programové období opožděno. 
- Zpráva k Cíly 3 a přeshraniční spolupráci – snižování kofinancování, pozitivní hodnocení prací ve 

směru přizpůsobení klimatickým změnám, dopravní infrastruktuře, VaV v ústraní !    
- MFC – školení pracovníků IT na využití audiotechniky (p. Jozsa). 
 

Mgr. Bogan  
- Zápisy do STAGu – striktně dodržovat termíny zápisů výsledků studia, všechny přihlášky ke Zk jen 

prostřednictvím STAGu! 
- SZZ – členy zkušebních komisí včas informovat, nepovolovat sl. cesty aj. práce mimo fakultu (41 

přihlášených ke SZZ). 
- GAUDEAMUS Brno – do 25/10/2012 předat paní Korfové propagační materiály. 
- Gaudeamus Praha – 29-30/1/2013. 
- Počty financovaných studentů v 1. roč. FŽP – Bc 327 stud., N1 59 stud., Ph.D. 4 stud. 
- Porada k hodnocení nejlepších studentů bude ve čt 8/11/2012 v 10:00 h. Z.: Ing Neruda + 1 student 

z AS FŽP. 
- Poděkování za přípravu a účast na imatrikulaci všem zainteresovaným. 
 

Mgr. Vojtíšek  
- BOZP – školení proběhla, presenční listiny předat tajemníkovi k archivaci. 
- KTEV - kontrola přístrojů – ve středu 17/10/2012 ve 12:45 hod. 
- Pozor na využívání služebních aut, laboratoří a přístrojové techniky. 
- Ozvěny festivalu Moře-voda-oceány - projekce budou v Ustí n.L. 21. a 22/11/2012 (Festival běží na 

Hluboké n.Vlt.)    
  
 



 
Mgr. Marková  
- Články do Zpravodaje předávat Mgr. Markové, člence redakční rady, 
- SZZ -  příprava na zkoušku – až v LS 2013! 
 

Ing. Neruda  
- Mobility – výjezdy pedagogů v r. 2013 nahlásit do 15/11/2012. Pro FŽP je k dispozici 31 dnů. 
- John Blue (USA – 7.-23.10.2012 – 3 přednášky na téma klimatických změn. Plán byl rozeslán.  
- Porada ČM komory pro pozemkové úpravy proběhla 16/10/2012. 
- Brná – sázení stromků u MŠ za koupalištěm. 
 
Prof. Vráblíková 
- ČZU – zajištění zkoušky z EIA pro ing. Mudrochovou – dotaz na Ing. Marečka Z.: děkan  
- Příprava PhD studia – získávání podkladů a spolupracujících pracovišť, příprava návrhu pro VR 

FŽP. 
 

Doc. Lou čka  
- Porada katedry + školení BP. 
 
 
Příští kolegium bude v úterý  30/10/2012 od 13:00 hodin , KV 211 za účasti vedení UJEP. 
 
 
Zapsal: Ing. M. Richter, děkan      
 
V Ústí nad Labem dne 18. 9. 2012 


